
Milanówek.26.04.2007

Katarzyna Slowik
Radna Miasta Milanówka

..Aul'- MIA~{AMILANOv{I<.\,)Hl. \-U '11 F .J~k l
!

Wplyneli lA \ "I! \".,',

Qal.~~~ L.~ 2 7 -O~-2007~. : Pan J~rzy W~socki

t - i)J-nrr-~ BurmIstrz MIasta Milanówka- -- --

Interpelacja
VII Sesja Rady Miasta

Mieszkancy Osiedla Jedwabnik kierujac sie do centrum Milanówka tub

Kosciola przekraczaja wiadukt w niebezpiecznych miejscach.

Mieszkancy prosza o pomoc w rozwiazaniu tego problemu.
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Burmistrz Miasta Milanówka
mgr Jerzy Wysocki

BM. 0057 / ~ S- /07 Milanówek, 01.06. 2007 r.

Pani Katarzyna Slowik
Radna Miasta Milanówka

Odpowiedzna interpelacje zlozona do Rady Miastaw dniu 26.04.07 r.

W odpowiedzi na interpelacje w sprawie pomocy mieszkancom przekraczajacym wiadukt nad
torami kolejowymiinformuje, ze nie widze mozliwoscizmiany obecnej sytuacji. Wiadukt drogowy jest
budowla, która w ruchu drogowym wprowadza dodatkowe zagrozenia w bezpieczenstwie uczestników
ruchu zwiazane z duzymi pochylosciamiwjazdu i zjazdu. Z tego powodu, na wiaduktach zabroniony jest
postój i wyprzedzanie pojazdów oraz nakazane jest zachowanie szczególnej ostroznosci. Dotyczy to
równiez i pieszych. Usytuowanie przejscia dla pieszych na wiadukcie nie poprawiloby bezpieczenstwa,
wrecz przeciwnie, zmuszajac kierowców samochodów do zatrzymania pojazdów przed przejsciem,
wprowadzilobydodatkowa, nieprzewidzianaprzepisami niebezpiecznasytuacje.

Podsumowujac powyzsze pragne wyjasnic, ze nie jestem w stanie podjac skutecznego dzialania
na rzecz poprawy bezpieczenstwa pieszych, przekraczajacych jezdnie na wiadukcie w miejscach
zabronionych. Moge jedynie apelowac o przestrzeganie przepisów i zachowanie szczególnej ostroznosci
przy przekraczaniujezdni w miejscach do tego wyznaczonych.
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